
Jegyzőkönyv

Készült Felsőegerszeg Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. november 9. napján tartott 
közmeghallgatásról és az azt követő képviselő-testületi üléséről.

Testületi ülés helye: Felsőegerszeg, Faluház
7370 Felsőegerszeg, Fő u. 7.

Jelen vannak: Herke Csaba polgármester, Nyisztorné Árvái Vivien alpolgármester, Katona
Józsefné, Gábor Szabolcs, Szilágyi János képviselők, Koszorús Tímea jegyző, 
Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető, Sallai Lászlóné jegyzőkönyvvezető, 
12 fő heíyi lakos

Herke Csaba polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az ülés határozatképes 
és azt megnyitotta.
Javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontokat tárgyalják meg.
Megkérdezte, hogy van-e valakinek más napirendi javaslata.

Más javaslat nem volt, a képviselő-testület az írásban előterjesztett napirendi pontokat elfogadta az 
alábbi sorrenddel:

1. /Beszámoló Felsőegerszeg Község Önkormányzatának 2023. évi munkájáról, a költségvetés 
időarányos teljesítéséről, 2024. évi tervek ismertetése
Előadó: Herke Csaba polgármester, Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

2. / Falugondnoki szolgálat beszámolója
Előadó: Gábor Szabolcs falugondnok

3. /Egyebek, lakossági hozzászólások

Napi  r c n d t á r g v a 1 á s a :

1./ Beszámoló Felsőegerszeg Község Önkormányzatának 2023. évi munkájáról, a költségvetés 
időarányos teljesítéséről, 2024. évi tervek ismertetése
Előadó: Herke Csaba polgármester, Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

írásos előterjesztés a Felsőegerszeg Község Önkormányzata költségvetésének időarányos teljesítéséről 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Herke Csaba polgármester felkérte Nagy Lajos László pénzügyi irodavezetőt, hogy ismertesse a 
lakossággal a költségvetés időarányos teljesítéséről szóló beszámolót.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető köszöntötte a képviselő-testületet és a lakosságot, majd 
elmondta, hogy a 2023-es év a település számára sikeresnek mondható, ha röviden össze kellene 
foglalnia. Ezután részletesen ismertette Felsőegerszeg Község Önkormányzata költségvetése 
időarányos teljesítését.

Herke Csaba polgármester megköszönte Nagy Lajos László pénzügyi irodavezetőnek a beszámolót, 
majd kiegészítette saját beszámolójával. Elmondta, hogy a tavalyi évben megvalósultak közül a 
legnagyobb dolog, hogy el tudták indítani a falugondnoki szolgálatot. Erről a később a 
közmeghallgatás következő napirendi pontjában a falugondnok beszámolót tart a lakosság részére. 
Felhívta a lakosság figyelmét, ha a szolgálattal vagy a járattal kapcsolatban bármilyen észrevétele, 
javaslata van, azt neki is nyugodtan elmondhatja.



Elmondta, hogy sikerült pályázni Leader programban kamera rendszerre, így most 8 db kamera került 
még kihelyezésre a faluban. így most lefedi a kamerarendszer a falut. A teljes biztonság érdekében 
szándékában áll a következő lehetőségnél ismét pályázni néhány darab kamera beszerzésére, hogy a 
hátsó utcákban is biztonságban érezhessék magukat az ottani lakosok.
A faluház épületére felkerült a napelem. Az önkormányzat kénytelen volt önerőből teljesíteni, mert 
erre vonatkozó pályázat nem került meghirdetésre, viszont a megvalósítása már szükséges volt. 
Elmondta, hogy a mozgáskorlátozott WC létesítése előírás a falugondnoki szolgálat üzemeltetéséhez, 
melyet ez év december 31. napjáig kötelesek teljesíteni. A munkálatokkal nagyon jól állnak, már csak 
a legközelebbi lehetőség szerinti parkolóhoz vezető járda létesítése van vissza. Előírás, hogy a 
mozgáskorlátozott WC-hez a falugondnoki szolgálat biztosítson parkolót, melynek megközelítéséhez 
járda vezessen.
A közösségszervező pályázatban a faluház asztalait, valamint egy laptopot, hangosítási eszközöket és 
bértámogatást sikerült elnyerniük.
Az idei évben sajnos nem volt az önkormányzatnak pályázati lehetősége, reméli, hogy a jövő évben 
több lehetőségük lesz.
Elmondta, hogy a Téglagyárnál ivóvíz ellátási probléma merült fel, melyet sürgősen meg kell oldani. 
A probléma felmerülésekor már neki láttak az intézkedésnek, de most a DRV Zrt. tájékoztatására 
várnak. A Téglagyárnál magán rendszeren keresztül történik az ivóvíz ellátás, magánterületen van a 
főmérő és minden háznál almérő került kihelyezésre. Kiderült, hogy a mérőknél nagy a különbség, ami 
arra utal, hogy valahol elmegy a víz. Mivel a főmérő magánterületen van, a szolgáltató sem mehet be 
megvizsgálni. Tervezik, hogy kialakításra kerülne a sási rendszerről egy csatlakozás, így ellátva 
Téglagyár lakosságát ivóvízzel. A megvalósítás nagy munka és nagyon költséges lesz, de 
halaszthatatlanul szükséges. Igyekeznek minél előbb megoldást találni és a munkálatokat elkezdeni, 
nehogy az ott lakó 11 család ivóvíz ellátás nélkül maradjon.

Koszorús Tímea jegyző javasolta, hogy, ha valakinek esetleg egyéb hozzászólása, észrevétele lenne 
az jelezze most itt a közmeghallgatáson. Akár az önkormányzat ez évi vagy múlt évi munkájával, 
költségvetésével kapcsolatosan. Bármilyen másnemű kérdése lenne valakinek az most tegye fel.

Herke János helyi In kos megkérdezte, hogy a faluba vezető út mikor lesz felújítva, mert már nagyon 
rossz állapotban van.

Herke Csaba polgármester elmondta, hogy természetesen rendbe kell hozni az utat, ez már régi 
probléma. A tervek elkészültek, a Közút kezelő Zrt-vel a kapcsolatot ez ügyben már évekkel ezelőtt 
felvette. A megvalósítás sajnos nagyon költséges lenne, így pályázati kiírásra várnak,

Herke Csaba polgármester tájékoztatta a lakosságot, hogy az idei évben is lehetőség nyílik a 
rászorult lakosok természetbeni megsegítésére tartós élelmiszercsomag formájában. Megkérdezte, 
hogy a tavalyi évben kiosztott csomagokkal meg voltak-e elégedve, hasznosnak vélték-e, esetleg 
másra lenne szükségük, más kerüljön a csomagokba?

Lakosság megköszönte, hogy idén is élelmiszercsomaghoz juthatnak és jelezték, hogy nagyon örültek 
és hasznát vették az eddigi években is.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy tavalyi évben aktuális volt, idén már kevésbé a kutak 
engedélyeztetése. 2024. január 1.-ig létesített kutakra nem kell engedély, se bejelentés, tehát nincs 
semmi teendő vele. Az otthoni, háztartási kutakra értendő, sőt még kiterjesztették a szőlőhegyi 
ingatlanokon lévő kutakra is.

Megkérdezte van-e még valakinek kérdése

Mivel észrevétel, javaslat nem volt, kérte, hogy aki Felsőegerszeg Község Önkormányzatának 2023. 
évi munkájáról, a költségvetés időarányos teljesítéséről, 2024. évi tervek ismertetéséről szóló 
beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel szavazzon.



Felsöegerszeg Község Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta:

Felsöegerszeg Község Képviselő-testületének 
32/2023. (XI.9.) KTH. számú 

határozata

Felsöegerszeg Község Képviselő-testülete úgy döntött, hogy 
Felsöegerszeg Község Önkormányzatának 2023. évi munkájáról, a 
költségvetés időarányos teljesítéséről, 2024. évi tervek
ismertetéséről szóló beszámolót elfogadja .

Határidő: azonnal
Felelős: Herke Csaba polgármester

2./Falugoinlimki szolgálat beszámolója
Előadó: Gábor Szabolcs falugondnok

írásos előterjesztés a falugondnoki beszámoló a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Herke Csaba polgármester felkérte Gábor Szabolcs falugondnokot, hogy számoljon be a 
falugondnoki szolgálat munkájáról.

Gábor Szabolcs falngondnok köszöntött mindenkit. A jegyzőkönyvhöz mellékletként csatolt 
beszámolót ismertette a közmeghallgatáson megjelentekkel.

Herke Csaba polgármester megkérdezte, hogy van-e valakinek észrevétele, javaslata, 
kiegészítenivalója az elmondottakkal kapcsolatban?

Mivel észrevétel javaslat nem volt, kérte, hogy fogadják el a falugondnoki beszámolót.

Felsöegerszeg Község Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta:

Felsöegerszeg Község Képviselő-testületének 
33/2023. (Xl.9.1 KTI1. számú 

határozata

Felsöegerszeg Község Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a falugondnoki 
szolgálat beszámolóját elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Herke Csaba polgármester

Herke Csaba polgármester újra megkérdezte a lakosságot, hogy van-e még kérdésük Javaslatuk? 
ötleteket vár a lakosságtól, ha lehetőség lesz pályázatok benyújtására, mit szeretnének, mire nyújtson 
be az önkormányzat pályázatot?
Elmondta, hogy ő nagyon örülne, ha a Faluházat fel tudnák újítani, főleg a mosdókat rendbe tenni. 
Erre tavalyi is próbáltak pályázni, de sajnos nem sikerült.

Herke János helyi lakos megkérdezte, hogy a temetőnél lehetne-e még néhány padot kitenni. Az 
idősebb korosztály szívesen venné igénybe.



Herke Csalta poltiánnester elmondta, hogy mindenképpen teljesíteni fogja a kérést és tesznek ki 
padokat a temetőhöz.

Mivel a lakosság részéről további közérdekű kérdés, 
polgármester megköszönte a megjelenést a 
testület zárt ülésen folytatta munkáját.

Herke Csaba 
polgármester

észrevétel, javaslat nem merült fel Herke Csaba 
és a közmeghallgatást bezárta, a képviselő-

OOA-
Koszorus Tímea 
jegyző


